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JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai 
Bizottsága 2015. október 29. napján, 14 óra 7 perckor a Városházán megtartott munkaterven kívüli 
nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 
Sólyomvári Béla  bizottság elnöke 
Dr. Csath Magdolna bizottság tagja 
Koleszár Kázmér  bizottság tagja 
 
Szakadáti László alpolgármester 
dr. Kovács András jegyző 
Czuczor Orsolya pénzügyi osztály vezetője 
Benedek Marianne adóosztály vezetője  
dr. Locsmándi Zsófia jegyzőkönyvvezető 
 
Sólyomvári Béla: Köszönti a jelenlevőket, az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy a bizottság 3 
jelenlévő taggal határozatképes, felkéri Koleszár Kázmért a jegyzőkönyv hitelesítésre, aki azt 
elfogadja, majd felteszi szavazásra a napirendet.  
 

Szavazás: 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadta a napirendet. 

Napirend 

1) Városgondnokság telephelyével összefüggő kérdésekről  

2) Biatorbágy Város közigazgatási területén hó-eltakarítási és síkosság-mentesítési feladatok 
ellátásra kiírt közbeszerzés elbírálásáról (zárt ülés) 

3) Biatorbágy Város Önkormányzata kezelésében lévő utak burkolat és csapadékvíz –elvezetés 
javítási és felújítási munkáira kiírt közbeszerzés elbírálásáról (zárt ülés)  

4) Atlétikai pálya és kiegészítő létesítmények kivitelezése 2051 Biatorbágy, Kolozsvári úti 
sportpálya tárgyban kiírt közbeszerzés elbírálásáról (zárt ülés)  

1) Városgondnokság telephelyével összefüggő kérdésekről  

Czuczor Orsolya: A problémája, hogy meg van határozva a vételár, az ingatlanon van három épület 
és annyi van megjelölve, hogy felújításra szorul, erősen felújításra szorul és nagyságrendileg sem 
lehet tudni azt, hogy mekkora összeget kell arra fordítani, hogy az egyes épületek attól függően, hogy 
melyik szervezet hová kerül, funkciójuknak megfeleljenek. Az sincs megjelölve, hogy melyik szervezet 
melyik épületet fogja használni. Nem tudják, hogy mekkora lesz a végleges bekerülési értéke az 
ingatlannak. Egy alaposabb felmérést és egy kapcsolódó koncepciót kellene a bizottságnak 
tárgyalnia, így egy becsült költség alapján tudna dönteni.  

Sólyomvári Béla: Nagyon magas az ár, emellett a ház mellett kettővel hirdetnek egyet 30 millióért, 
ami kicsit kisebb, annak 11 ezer a négyzetmétere, ennek 23 ezer. 
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Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és feltette szavazásra a határozati 
javaslatot  

Szavazás: 

A bizottság 3 nem szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

101/2015. (X.29.) határozata 
 

Városgondnokság telephelyével összefüggő kérdésekről  

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Városgondokság telephelyével 
összefüggő kérdésekről szóló előterjesztést és nem támogatja a határozati javaslat elfogadását.  

Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, a nyílt ülést 14 óra 12 perckor berekesztette és zárt 
ülést rendelt el.  

kmf. 

 

 

 Sólyomvári Béla  Koleszár Kázmér 
 bizottsági elnök bizottsági tag 


